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Abstract (en)
The load (10) is supplied with current via two connector pins (13, 14) protruding from its housing (11). The recess accommodates a bimetallic snap
disc or spring disc (26) for breaking the connection as soon as the temp. of the load exceeds an upper limit. One pin (14) is connected directly to the
load, and the other pin (13) via the thermal switch and a third pin (15) which does not protrude from the housing. Heat is conducted from the load to
the disc by a bridge (23).

Abstract (de)
Ein elektrischer Verbraucher (10) weist ein erstes und ein zweites Anschlußelement (13, 14) zur elektrischen Versorgung des Verbrauchers (10) auf.
Ferner ist eine Aufnahme für ein temperaturabhängiges Schaltwerk (26) vorgesehen, wobei das zweite Anschlußelement (14) direkt und das erste
Anschlußelement (13) bei in der Aufnahme befindlichem Schaltwerk (26) über das Schaltwerk (26) elektrisch mit dem Verbraucher (10) verbunden
ist. <IMAGE>
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